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Afscheid van burgemeester Wilma Delissen, gemeente Peel en Maas, op 27 september 2024 

 

Beste mensen, bewoners van Peel en Maas, familie en vrienden van burgemeester 

Delissen en uiteraard Wilma zelf, 

 

Er vertrekt vandaag een burgemeester die nog door koningin (!) Beatrix benoemd is.  

Dat zijn er in ons land niet zo heel veel meer.  

De datum van 1 oktober 2010 (!) hebben we het over, Wilma.  

Je weet het vast nog goed. 

Nu zijn we veertien jaar verder. 

Aan mij vandaag de schone taak om al die jaren trouwe inzet voor de publieke zaak in 8 

minuten te vatten.  

Dat is toch niet te doen!  

 

(En dus heb ik hier als speciale gast: prinses Beatrix… nee, grapje) 

 

Wilma, er is veel gebeurd in de jaren dat jij hier burgemeester was. 

Het is haast niet samen te vatten.  

Ik begin daarom met het belangrijkste. 

En dat is een dankbetuiging en een daverend applaus namens iedereen hier vandaag 

aanwezig, Wilma! 

 

Duizend maal dank, namens ons allemaal!  

Er is enorm veel waardering voor wat jij voor de bewoners van Peel en Maas hebt 

betekend.  

Het ambt van burgemeester is iets waar je je in zekere zin aan moet overgeven.  

Met ziel en zaligheid.  

Het is jou 14 jaar lang gelukt, in een gemeente die nieuw ontstond.  
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Helden, Kessel, Maasbree en Meijel gingen samen verder – met jou aan het hoofd.  

Je wist een eenheid te smeden van inwoners, raadsleden, collegeleden en medewerkers.  

Hoewel het natuurlijk zo is dat je als burgermoeder er primair bent voor al jouw 

inwoners, moeten we die laatste groep, de medewerkers, toch ook even speciaal 

benoemen.  

Want de gemeente Peel en Maas is maar liefst tweemaal uitgeroepen tot Beste 

Werkgever van het jaar in de categorie gemeenten onder de 50.000 inwoners.  

Fantastisch. 

 

Beste mensen,  

Het ambt van burgemeester vraagt veel van een mens.  

Er komt druk en spanning bij kijken, en het lijkt wel alsof het met de jaren zwaarder 

wordt.  

Veiligheid is daarbij een serieus issue – dat weet jij als de beste, Wilma. 

Het maakt het niet altijd aantrekkelijk om te solliciteren. 

Gelukkig zien we bij ons in Limburg dat er nog altijd voldoende kandidaten op de functie 

schrijven en zien we ook jaar na jaar meer vrouwen als burgemeester.  

Dit was ook altijd een speerpunt van jou, Wilma. Met onder andere jouw betrokkenheid 

bij de Taskforce Diversiteit heb je je hier altijd voor ingezet. 

Het kenmerkt de manier waarop je hier te werk bent gegaan, denk ik. 

Je keek altijd naar het grotere plaatje. 

Niet alleen lokaal deed je je werk meer dan naar behoren.  

Ook buiten de gemeente en over de landsgrens zagen we je regelmatig successen 

boeken. 

Nu komt er een uitermate indrukwekkend rijtje om die brede blik van burgemeester 

Delissen te bewijzen, beste mensen.  

 

Want ik noem achtereenvolgens: 

1. Het Dagelijks Bestuur van de Euregio-Rijn-Maas-Noord 
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2. Lidmaatschap van verschillende VNG-commissies 

3. De CIVEX-commissie in Brussel 

4. Het Europees Comité van de Regio’s 

5. De Raad van Europa  

6. Het Congres van Regionale en Lokale overheden  

7. Het landelijk netwerk van plattelandsgemeenten 

8. Het Cittaslow-gedachtegoed 

 

En dan vergeet ik er vast nog een paar. 

Hoe heb je dat in hemelsnaam voor elkaar gekregen, Wilma? 

Heb je soms ergens een dubbelganger rondlopen? 

De brede blik van het burgemeestersbestaan zit volledig in jouw DNA. 

Daar heeft de gemeente Peel en Maas jarenlang de vruchten van geplukt.  

Wat ik daarbij toch even specifiek wil uitlichten is jouw werk in de Veiligheidsregio, 

Wilma.  

Ik noemde het thema veiligheid net al even.  

Er werd onder jouw leiding simpelweg niet mee gemarchandeerd.  

Je hield je rug recht.  

Het welzijn en de veiligheid van de gemeenschap kreeg altijd jouw volle aandacht.  

Jouw haarscherpe gevoel voor rechtvaardigheid en vrijheid is daarbij ongetwijfeld een 

belangrijk kompas geweest.  

Haat zaaien, nepnieuws, corruptie: je bent er in internationaal verband bovenop gedoken 

en je liet niet los.  

Maar ook op een ander cruciaal terrein gaf jij altijd thuis. 

De arm om de schouder.  

De stevige knuffel. 

Het vastpakken en steunen van bewoners op de momenten dat ze het zelf even niet 

meer weten. 

Er zijn voor een ander in tijden van nood, paniek of verdriet. 

Dan denk ik aan MH17 – die ook hier sporen trok in de gemeenschap. 
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Of aan de coronapandemie: Kessel kende hoge sterftecijfers. 

En de evacuatie van Baarlo tijdens het hoogwater van 2021 niet te vergeten.  

 

Hadden we eigenlijk al ‘dankjewel Wilma’ gezegd? 

We zeggen het gewoon nog eens – zeg mij maar na, lieve mensen. 

 ‘Dankjewel Wilma!’  

Goed – beste mensen, 

Ik zou nog heel veel langer kunnen vertellen over wat uw burgemeester heeft betekend.  

Voor de gemeenschap hier. 

Voor de provincie.  

Voor de lokale democratie in het algemeen en voor volksvertegenwoordigers in het 

bijzonder. 

Maar soms is er meer dan een toespraak… 

… soms is er meer dan de taal…  

… om een prestatie van wezenlijk belang mee te onderschrijven. 

Weet u nog dat ik mijn verhaal begon door te noemen dat het destijds koningin Beatrix 

was die burgemeester Delissen hier benoemde? 

Ik sluit mijn toespraak af met een mededeling… 

… namens haar oudste zoon. 

 

Beste mevrouw Wilma Delissen, 

Het heeft Zijne Majesteit de Koning behaagd u te mogen benoemen tot Ridder in de Orde 

van Oranje-Nassau. 

Kom je naar voren om de versierselen in ontvangst te nemen?  


